
REFERAT ÅRSMØTE     
Numedal Sportsskyttere 

 
 
Dato: 21. Mars 2022 
Tid: kl. 19.00 
Sted: Lampeland Hotell 
 
 
Tilstede: Arild W. Løvli, Olena Matata, Trine Flatin, Bjørge Antonsen, Kenneth Håkegård, 
Målfrid Vannebo, Ola Fosshaug, Stein Martinsen, Svein Petter Hanserud, Gunn Heidi 
Sønsterud Haugen. 
 
 

1. Valg av møteleder, sekretær og 2 representanter til å underskrive protokoll 
Møteleder:    Stein Martinsen 
Sekretær:     Gunn Heidi Sønsterud Haugen 
2 representanter - protokoll:  Alle skriver under 
 

2. Godkjenning av møteinnkalling 
Godkjent 
 

3. Godkjenning av sakslisten 
Godkjent 

 
4. Årsmelding 

Stein leste opp årsberetningen. 
Små endringer. Disse ble gjort underveis. Resultater fra EM og evt. Elverum Open 
skaffes og skrives inn. 
  

5. Regnskap 
Svein Petter gikk igjennom regnskapet og forklarte flere av postene underveis. 
1. Regnskapet er godkjent av revisorene med 3 anmerkninger: 

* Post #31: Mangler bilag, kr. 600,- (påmelding bane NM) 
* Post #32: Bilag/Kvittering viser kr. 400, mens det er ført inn 700,- i regnskapet 
* Renter (årsoppgave for 2021): beløpet skulle vært 1.297.01, det er ført inn 
1297,00,- 

2. Svein Petter og Gunn Heidi forklarte hva som hadde skjedd og regnskapet ble 
godkjent. 

 
 
 
 



6. Kontingent 
Forslag om å øke slik at klubben sitter igjen med 200/75/25,-. Ble derimot enige om å 
fortsette slik den er i dag (500,-/150/100) men med presisering av hva som går til 
krets og forbund. Samt at kontingenten øker, dersom krets/forbundskontingent øker.  
Voksen:   Kr 500,- (kretskontingent 75,-, forbundskontingent 350,-) 
Ungdom: 16 – 20 år:  Kr 150,- (kretskontingent 75,-)  
Ungdom: 0 – 15 år: Kr   25,- (kretskontingent 75,-) 

 
7. Styrehonorar 

I statuttene står det: Styreleder 6000,- Kasserer 3000,-. Dette er fordi det er store 
tunge verv som er vanskelig å skaffe folk til, mange klubber har styrehonorar. Dette 
tas opp som fast punkt på hvert årsmøte. Årsmøtet diskuterte indeksregulering. 
Honoraret har ikke vært justert siden innføring i 2017. Det ble vedtatt å ikke gjøre 
endring for 2022, men at styret forbereder et forslag om indeksregulering til 
årsmøtet 2023 

 
8. Budsjett 

Svein Petter og Gunn Heidi gikk igjennom budsjettet. Det ble spurt litt og forklart litt 
rundt noen punkter. 
 

8. Valg 
Valgkomiteens innstilling ble vedtatt. Pga litt omveltninger internt i styret, ble alle 
valgt inn etter opprinnelig oppsett.  
Dvs:  
I oddetallsår velges: Kasserer/styremedlem/varamedlem  
I partallsår velges: Nestleder/sekretær   
Leder er på valg hvert år! 
 
Styret: 
Leder:   Gunn Heidi Sønsterud Haugen 1 år (Valgt i 2022) Gjenv. 
Nestleder:  Stein Martinsen   2 år (Valgt i 2022) Gjenv.  
Kasserer:  Svein Petter Hanserud  1 år (Valgt i 2021)  
Sekretær: Anne Aamot    2 år (Valgt i 2022) Gjenv. (ny rolle) 
Styremedlem: Kenneth Håkegård   1 år (Valgt i 2021) Ny 
Varamedlem:  Bjørge Antonsen    1 år (Valgt i 2021) 
 
Banekomité: 
Stein Martinsen      1 år Gjenv. 
Svein Petter Hanserud     1 år Gjenv. 
Terje Kvestad      1 år Ny 
Kenneth Håkegård  (Ansvarlig Mykstu) 1 år Ny 
 
Kontrollkomite: 
Målfrid Vannebo      1 år Gjenv. 
Harald Holst      1 år Ny 

 
 



Representant for ting og møter i organisasjonen: 
Styret får fullmakt til å velge fortløpende   
(Skytterkonferansen, ting etc.)   1 år 
 
Valgkomite: 
Styrets innstilling til valgkomite ble godkjent: 
Leder:   Kim-Andre Lund   1 år Gjenv. 
Nestleder:  Trine Flatin     1 år Ny 
Medlem:  Roar Øygarden   1 år Ny 
Vara:   Inga Marie Hanserud   1 år Ny 

 
9. Innkomne saker 

Fjorårets vedtatte forslag:  
«Styret foreslår å sette av inntil 1/3 av oppsparte midler, maks 300.000, i aksjefond. 
Pga. Covid-19 viruset, er aksjekursene lave og det kan være lønnsomt å handle nå. 
Det ble enstemmig vedtatt at styret kan velge å gjøre dette.» 
Dette må vi sjekke ut lovligheten av, før det evt. kan gjøres. 
Vi bør også sette en stor del av bankinnskuddene inn på en «låst» høyrentekonto. 
 
Årsmøtet avsluttet. 
 

Etter årsmøtet ble det en uformell og hyggelig prat       
 

 

 
 

 
 
Lampeland 21.03.2022 


